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Vlissingen, 13 maart 2022. 

 

Beste vrienden, 

 

Eerst een hartelijk welkom aan onze nieuwe vrienden. De afgelopen maand zijn er 
heel veel nieuwe aanmeldingen ontvangen en we zijn nu precies 800 man en vrouw 
sterk. Wat een mijlpaal! Onze betrokkenheid en inzet blijft onverminderd groot. 

Ons Nollebos op Facebook en Instagram 
Sinds kort is het bestuur ook op sociale media actief. Het is belangrijk dat 
zoveel mogelijk mensen dat weten. Als u een Facebook pagina heeft, wilt u dan lid 
worden van de groep Ons Nollebos door op de onderstaande link te klikken: 
https://www.facebook.com/groups/669242517832347    
Deel dit met zoveel mogelijk Facebook vrienden van jou. Op Instagram zijn we te 
vinden als: onsnollebos. Om Onsnollebos op Instagram te vinden moet u eerst de 
app downloaden en installeren. Dat kunt u ook op uw tablet of iPad doen. 

Stemadvies 
Het bestuur heeft de verkiezingsprogramma’s van de politieke partijen 
bestudeerd en de standpunten van de partijen tijdens het verkiezingsdebat 
beoordeeld. Op basis daarvan geven wij op onderstaande poster aan welke 
partijen het goed voor hebben met het Nollebos. Een partij die er niet op staat, 
is niet duidelijk pro Nollebos. Van de veertien partijen die in Vlissingen meedoen 
aan de verkiezingen, heeft het  bestuur van Ons Nollebos  er slechts 8 een 
positief oordeel gegeven vanwege het Nollebos 

 

 



 

 

 

Verkiezingsdebat CineCity 
Op  25 februari jongstleden heeft het bestuur een verkiezingsdebat 
georganiseerd in CineCity. De lijsttrekkers van Bestemming Vlissingen, CDA, CU, 
D66, Groen Links, LPV, POV, PSR, PVDA, SGP, 50Plus en VVD waren aanwezig. De 
SP was uitgenodigd maar heeft niet gereageerd. FvD was niet uitgenodigd omdat 
het bij de besluitvorming over het Nollebos in 2021 niet in de gemeenteraad zat. 
In de bijlage bij deze nieuwsbrief kunt u de presentatie nog eens bekijken die 



het bestuur gehouden heeft.  Het debat werd gevoerd aan de hand van een 
drietal stellingen, zie daarvoor de presentatie. 

Het verkiezingsdebat zelf leverde bekende beelden op, dit vond de PZC ervan: 

 

 
Ineke Thasing, gids van IVN, wijst een clubje belangstellenden op bijzondere 
natuurwaarden in het Nollebos. © Dirk-Jan Gjeltema 
 

Nollebos blijft groen en wordt straks 
perfect onderhouden, beloven Vlissingse 
lijsttrekkers unaniem 
VLISSINGEN - Het Nollebos blijft groen. Er komen geen 
vakantiehuisjes en ook geen hotel. En de Sloeweg wordt niet tot 
diep in het Westduinpark doorgetrokken. 

René Hoonhorst 25-02-22, 20:04 
Zo eensgezind als tijdens het verkiezingsdebat van de Stichting Behoud 
en Beheer Nollebos/Westduinpark (roepnaam: Ons Nollebos) waren 
Vlissingse politieke partijen niet eerder. Lijsttrekkers van een dozijn 
aanwezige partijen (Forum voor Democratie en SP waren er niet) 
verkondigden dat Nollebos en Westduinpark hét Vlissingse 
recreatiegebied is. De twee ondernemers die er sinds jaar en dag 
zitten, mogen hun bedrijven aanpassen aan de eisen des tijds, maar 



uitbreiden is er niet bij. In het vorig jaar zomer door de gemeenteraad 
aangenomen ‘streefbeeld’ zijn weliswaar wat groeimogelijkheden 
opgenomen. Maar als die niet passen in het uit 2011 daterende 
bestemmingsplan stemt geen partij voor uitbreidingsplannen.  

 

Simpele, licht verharde, bospaden voldoen het beste voor rustzoekende 
wandelaars. Asfalt zou de beleving maar verpesten. Bestuurslid André Houwing 
van Ons Nollebos (links) loopt voorop met IVN-gids Ineke Thasing. © Dirk-Jan 
Gjeltema 

Verbazing en beroering 
Coen Bertijn (CDA) stelde, met anderen die vorig jaar 
tegenstemden,  dat het door de meerderheid van de gemeenteraad 
aangenomen streefbeeld ‘teveel ruimte biedt aan ongewenste 
ontwikkelingen’. Voorstemmers van destijds ontkenden dat niet. Ze 
benadrukten dat het streefbeeldplan de richting aangeeft, maar niet in 
beton is gegoten. John Dooms (LPV) weet dat zijn partij door velen als 
kwade genius wordt gezien, omdat wethouder John de Jonge al jaren 
vragen over de toekomst van het bos ‘op zijn bordje kreeg’. 



,,Maar wij zeggen al vanaf 2004 dat er niet gebouwd mag worden in het 
bos. Dat vinden we nog steeds. We stemden voor het streefbeeld, 
omdat zestig procent van de ideeën in dat plan goed zijn. Aan de veertig 
procent die niet goed is, gaan we werken. Die keuren we niet goed.” Het 
betoog van LPV’er Dooms was een van de weinige die tot beroering en 
verbazing leidden bij andere lijsttrekkers. ,,Waarom hebt u dan niet 
voor de motie gestemd om slechte aspecten van het streefbeeld er 
direct uit te halen”, foeterde Lilian Janse (SGP), mede namens andere 
(oppositie)partijen. Ook voorzitter Frans de Reeper van Ons Nollebos 
wilde na de bijeenkomst wel kwijt dat hij de liefde van de LPV voor het 
Nollebos niet had opgemerkt de laatste jaren.  

                                               

                                                                                          Voorzitter Frans de Reeper van Ons 

Nollebos vroeg Vlissingse lijsttrekkers om de beurt naar hun standpunt over diverse stellingen. © 

Dirk-Jan Gjeltema 

De ongeveer 55 bezoekers van de bijeenkomst in een zaal van CineCity 
bleken bijna allemaal gebruikers en liefhebbers van Nollebos en 
Westduinpark. Ze toonden zich geroerd door ontboezemingen van Lilian 
Janse en Pim Kraan (POV) over amoureuze escapades in het bos, 
applaudisseerden voor het idee van Pieter Jan Mersie (CU) om van het 
Nollebos een Vrijheidsbos te maken. Ook Bertijn kreeg de handjes op 
elkaar toen hij poëtisch meldde dat hij ‘blij en droevig tegelijk’ is als hij 



in het Nollebos is. ,,Blij dat er zoveel kansen zijn, jammer dat er niets 
gebeurt.” 

Weggegooid architectengeld 
Dit jaar zal er nog niet veel gebeuren, maar vanaf volgend jaar worden 
bos en park weer keurig onderhouden. Bijna alle aanwezigen waren het 
er over eens dat het een schande is dat het Nollebos de afgelopen 
jaren is verwaarloosd. De verklaring dat er geen projectleider op het 
stadhuis is (Dooms/LPV) vond weinig weerklank. De meeste 
lijsttrekkers onderschreven de opmerking van een toehoorder uit de 
zaal dat het geld dat aan een landschapsartictectenbureau is 
uitgegeven beter besteed was geweest aan onderhoud van het bos. 

Alle vertegenwoordigers van politieke partijen onderschreven wel het 
nut en belang van burgerparticipatie. Ze beloofden en bloc dat ze de 
volgende verkiezingsperiode (nog) beter naar de burger zullen luisteren. 
Te beginnen door de instelling van een wijktafel met raadsleden, 
beroepsmensen én belangenbehartigers voor het Nollebos. 

 
Voorzitter Frans de Reeper van Ons Nollebos laat lijsttrekker Albert Vader van de PSR 
uitleggen dat een doorgetrokken Sloeweg en asfaltwegen van de baan zijn. ,,Ik hoor hier dat we 



dat niet gaan doen", zei de wethouder, die daarmee - volgens de Reeper - een lesje 'hogere 
politiek' gaf. © Dirk-Jan Gjeltema 

Afgelopen vrijdag hebben we ons stemadvies geflyerd op de weekmarkt en 
zaterdag bij het winkelcentrum in Paauwenburg en aan het begin van de 
Walstraat. We kregen veel positieve reacties en aanmeldingen voor onze 
nieuwsbrieven. 

Komende woensdag zijn alle stembureaus open. We zijn benieuwd hoe de nieuwe 
gemeenteraad er straks uit ziet. We hopen dat de verkiezingsbeloften worden 
ingelost. 

met vriendelijke groeten, 

Het bestuur 

 

bijlage: PowerPointpresentatie 202200225 verkiezingsdebat 


